
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/24-01/03 

URBROJ: 2198-33-02/01-24-3 

Kolan, 5. travnja 2024. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 31. (tridesetprve) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 5. travnja 2024. godine u općinskoj 

vijećnici s početkom u 13:07 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća 

• Mario Baričević 

• Ivan Čemeljić 

• Šime Šupraha 

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik  

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

• Petar Šupraha - Voditelj odsjeka za imovinskopravne poslove, komunalno gospodarstvo, prostorno 

planiranje i društvene djelatnosti 

• Anita Meštrović – Zapisničar 

 

Nisu prisutni: 

• Josip Zubović (nije se opravdao) 

• Marin Pernjak (nije se opravdao) 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 

i sve nazočne, te otvara 31. sjednicu u 13:07 h. Utvrđuje da je prisutno 5 vijećnika i da postoji kvorum za 

održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnike s 29. i 30. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje verifikaciju zapisnika na glasovanje: 

 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha) 

Zapisnici s 29. i 30. sjednice jednoglasno su usvojeni. 

 

 

AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat, Načelnik pozdravlja sve prisutne i otvara raspravu.  

Mario Baričević postavlja pitanje u vezi postavljanja novog repetitora u naselju Mandre, ako je sukladno planu, 

jesu li zatražili građevinsku dozvolu na što Načelnik odgovara kako ne zna točan odgovor ali da će provjeriti 



tu informaciju. Petar Šupraha navodi kako je zahtjev za izdavanjem posebnih uvjeta pristigao u općinu. Mario 

Baričević nadalje postavlja pitanje u vezi stanja voznog parka DVD-a Kolan, Načelnik odgovora kako se to 

pitanje rješava, a trenutno iz DVD-a ukoliko trebaju kakvu pomoć pitaju DVD Pag ili DVD Novalju, nadalje 

navodi kako je nabavljeno novo vozilo koje je trenutno na servisu te čim bude gotovo biti će dovezeno u Kolan, 

kazuje kako je u pripremi izgradnja spremišta za vatrogasno vozilo kako bi se zaštitilo tijekom zimskih mjeseci. 

Mario Baričević postavlja pitanje vezano za nedavnu javnu raspravu za Urbanistički plan uređenja naselja 

Kolan i primjedbu Lorene Šugar, pita kada se Odbor za prostorno uređenje sastao, zašto je primjedba odbijena, 

na što Načelnik navodi kako se izrađivačica plana krivo izrazila, odbor se nije sastao. Šime Šupraha postavlja 

pitanje vezano za Ulicu Zvonka Zubovića, kako će funkcionirati promet tom ulicom ovo ljeto, navodi kako je 

cesta dosada bila uska a da će sada s pločnikom biti još uža, na što Načelnik odgovara kako je projektirana 

ulica da budu dvije trake, gdje bi se na kraju kada radovi završe trebalo normalno prometovati osim ako se ne 

budu mimoilazili kamioni, nadalje navodi kako će se prostornim planom probiti vertikale na glavnu cestu kako 

bi se rasteretila cesta uz more. Šime Šupraha navodi kako je cesta Put Mišnjaka idealna za to, te kako bi se 

rasteretio centar naselja i da bi o tome trebalo razmišljati prije nego se razvije zapadni dio naselja, na što se 

Načelnik složio. Mario Baričević navodi kako je osobno izmjerio cestu te kako je prije bila široka 4.1 m a sada 

bi trebala biti 5.1 m. Načelnik navodi što se tiče izrezanih dijelova ceste na tome radi Komunalno društvo Pag 

jer je do toga došlo njihovim spajanjima vode tj. prekopima zbog radova na vodovodnim cijevima. Ante 

Zubović postavlja pitanje o asfaltiranju puteva kroz Kolanjsko polje kada će se krenuti s time s obzirom da su 

se čekala ljepša vremena koja su sada i došla a radovi još nisu krenuli, na što Načelnik odgovara kako će s 

radovima krenuti kroz dva tjedna. Mario Baričević se ispričava Načelniku na ponašanju nakon što je shvatio 

da je pogriješio u vezi sredstava za financiranje spomenika. 

 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat u 13:25 h. 

 

Predsjedavajući čita dnevni red: 

 

1. Prijedlog Odluke o zakupu javnih površina na području Općine Kolan 

2. Prijedlog Odluke o davanju dozvole na pomorskom dobru najpovoljnijem ponuditelju po 

natječaju provedenom od 15. veljače do 04. ožujka 2024. godine 

3. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provođenje projekta 

4. Razno  

- Izvješće o isplati naknade za korištenje prava puta – HRVATSKI TELEKOM d.d. 
 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 

ZA: 5 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime Šupraha) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad. 1. Odluka o zakupu javnih površina na području Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku. Načelnik 

navodi kako u prijedlogu odluke treba ispraviti tehničku pogrešku u članku 5. stavak 1. umjesto 15 m2 staviti 

30m2 kako piše i u članku 10. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o zakupu javnih površina na području 

Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

PROTIV: 1 vijećnik (Šime Šupraha) 

 

Prva točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 2. Odluka o davanju dozvole na pomorskom dobru najpovoljnijem ponuditelju  

po natječaju provedenom od 15. veljače do 04. ožujka 2024. godine 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku, navodeći 

kako nije sretan ovakvom odlukom ali trenutno nije moguće postupiti drugačije nego ovako, navodi kako je 

ovaj Zakon teško za provoditi, pitanje je kako će se upravljati i kontrolirati pomorskim dobrom, ova godina će 



biti primjer kako će to sve funkcionirati, te je mišljenja da bi moglo doći do velikih problema. Mario Baričević 

navodi kako je sve nedorečeno i da on ne želi glasati za ovakvu odluku, ne želi glasati zbirno za donošenje 

odluke jer se ne slaže s jednim ponuditeljem za lokaciju, jer ne razumije kako sada dati suglasnost ako se zna 

da ugovor za prostor ističe a odobrena mu je dozvola na pomorskom dobru na pet godina, navodi i kako na 

seminaru na kojem je bio 27. ožujka ove godine nije razgovaralo o tome. Načelnik navodi kako u teoriji sve 

dobro izgleda ali u praksi se ništa ne zna, te da nikome nije jasno zašto Općinsko vijeće mora odlučiti o ovome 

a potom Načelnik mora napisati rješenje o dodjeli dozvole, ove godine Plan upravljanja pomorskim dobrom 

je izglasalo vijeće a Načelnik je raspisao natječaj na koji su se prijavili tri ponuditelja za tri različite lokacije 

te ne vidi razloga zašto se ne bi izglasala ova odluka kada već tako mora biti. Mario Baričević opet navodi 

kako se ne slaže sa zbirnom odlukom na što mu Pročelnica opet obrazlaže o čemu se radi, a Načelnik navodi 

kako je vijeće dovedeno pred gotov čin, Petar Šupraha navodi kako Povjerenstvo koje je pregledavalo i 

ocjenjivalo ponude nema moć odlučivanja već je samo Povjerenstvo tehnički pregledalo udovoljavaju li 

ponude objavljenom natječaju, te navodi kako se mogu donijeti i tri odluke svaka za određenu lokaciju i 

ponuditelja. Jelena Škoda Baričević navodi kako bi trebalo provjeravati tko na koliko godina ima ugovor i 

pomno pratiti dodijeljene dozvole na pomorskom dobru. Nakon kratke međusobne rasprave Pročelnica čita 

Zakon te dolaze do zaključka da Odluka ide ovako kako je dan prijedlog. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o davanju dozvole na pomorskom 

dobru najpovoljnijem ponuditelju po natječaju provedenom od 15. veljače do 04. ožujka 2024. godine: 

ZA: 3 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić) 

SUZDRŽAN: 2 vijećnika (Mario Baričević, Šime Šupraha) 

 

Druga točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 3. Odluka o davanju suglasnosti za provođenje projekta 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku te navodi 

kako je ovo prvi natječaj na koji se Općina prijavila u vezi prometnica.  

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o davanju suglasnosti za provođenje 

projekta: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

SUZDRŽAN: 1 vijećnik (Šime Šupraha) 

 

Treća točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

Ad. 4. Razno - Izvješće o isplati naknade za korištenje prava puta  

– HRVATSKI TELEKOM d.d. 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže odluku navodeći 

kako je Općina izmijenila zastupnika u ovoj pravnoj stvari te je uspješno dopunskim rješenjem Općina dobila 

povećanje naknade za 5.000 € godišnje, a odvjetniku se mora platiti 30% ukupnog iznosa naknade za odrađeno 

zastupanje. Jelena Škoda Baričević navodi kako je odlično odrađen posao. Nadalje navodi kako je primijetila 

da sve više mještana i turista šeta po naselju te je mišljenja kako bi se trebalo kroz Velebitsku ulici trebala 

postaviti solarna rasvjeta tj. uraditi proširenje javne rasvjete kroz cijelu ulicu i postaviti ležeće policajce, na 

što Mario Baričević zahvaljuje Jeleni na inicijativi iako je on o tome već govorio. Šime Šupraha navodi kako 

bi se trebalo dogovoriti s HEP-om da se ostave kabeli kroz ulicu kako bi se moglo započeti s širenjem javne 

rasvjete na što su se i ostali vijećnici složili s tim.  

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 14:11 h. 

  

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


